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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012, évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 1012014.
(11 . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Pintér Sándor belügyminiszter Úrho z

„Mit fog tenni a kormány azért, hogy megállítsa a szénmonoxid-mérgezése k
számának aggasztó növekedését? ”

címmel .

Tisztek Miniszter Úr!

Arnint ,arról bizonyára Ön is értesült, egy év alatt közel a duplájára ugrott a szén-monoxi d
miatti halálozások száma. Máris beérni látszik a kéményseprő szolgáltatás erőszakos,
mindenfajta érdemi egyeztetést és racionális szempontot nélkülözői kormányzati
átalakításának gyümölcse .

Annak, hogy a többségében állami és önkormányzati tulajdonú KKV-k által végzett
kéményseprő szolgáltatást delegálják a Katasztrófavédelem alá, az Orbán-kormány mániáku s
központosítási hajlamain és Bakondi György észérvekkel szintén nehezen magyarázható
fixációin kívül semmiféle méltányolható indok nem volt : mindenki, aki ért hozzá - beleértv e
az ellenzéki szakpolitikusokat is - meg tudta jósolni, hogy az ellenőrzések rítkitásának és a
szakemberek gyorstalpalón képzett amatőrökre cserélésének az élet- és vagyonbiztonság
területén nagyon súlyos következményei leszanek . Az oktalan és értelmetlen halálokért az
átalakítás kiötlőjének vállalnia kell a felelősséget .

Kérem, szíveskedjék tájékoztatni róla, név szerint mely szakmai szervezet(ek) értettek) egyet
a kéményseprő szolgáltatás kormányzati, szándékok szerinti átalakításával, pontcísan hány,
milyen szakképzettségű és gyakorlatú (a képzés és a praxis 'irlötartatnát is kérem megjelölni )
dolgozó végzi most ezt a szolgáltatást, és mi volt ugyanezen a téren a helyzet két évvel
ezelőtt?



Kérem továbbá, szíveskedjék jelezni, mikor menti föl a tragikus következmények f ő felelősét,
az átalakítás ötletgazdájaként megnevezett Bakondí Györgyöt ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017 . január .- J .
Szabó Tímea

Független országgyűlési képviselő


	page 1
	page 2

